
Utvärdering av föregående möte

Utvärdering besvarades av totalt fem ledamöter (förra mötet åtta). Svaren 
presenteras nedan, inklusive en stor siffra mitt i diagrammet som representerar 
ett snittbetyg. 

    

Hur nöjd är du med underlagen? 

Föregående möte, oktobermötet, fick 3.75

Föregående möte, oktobermötet, fick 3.88

Styrelsen använde forum för konstruktiva diskussioner 

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Underlag och förberedelser" 

• Underlaget om årsmöteskommittén var aningen svårläst. 
• Bra underlag, inga anmärkningar. 
• "Tack Viktor för utskrivna underlag!

underlaget om årsmöteskommitté -motionskommitté var lite svårt att få grepp om"
• Något underlag kom sent, och något räckte inte för att fatta beslut. Men i stort sett mycket bra!
• Jag tycker inte att diskussionen i forum kom igång så mkt denna gång, men det kan lika gärna ha  

berott på att vi hade underlag som var svåra att diskutera i forum. Några underlag var lite svåra att  
fatta beslut om.
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Förra mötet, februarimötet, fick 4.13



Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll 

• Det var bra planerat. 
• Vi han med det vi skulle göra, och avgjorde vad vi skulle skjuta på framtiden . 
• Luft i programmet kändes lyxigt och var nog väldigt bra på detta första möte med ny GS

Föregående möte, oktobermötet, fick 3.8

Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag
• Bra

Föredragningarna av underlagen var tydliga och relevanta 
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 Föregående möte, oktobermötet, fick 4.63

 Föregående möte, oktobermötet, fick 4.25



Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker 
• Ja, de tillfällen då det inte var så strategiska så var det ändå viktigt med de mer operativa delarna, t.ex.  

upplägg av årsmötets seminarier och dyl. 
• Lite operativt främst gällande årsmötet, men det kanske är svårt att undvika.

Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen 
 

Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte nödvändigtvis 
övertygade dem) 
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 Föregående möte, oktobermötet, fick 3.75

 Föregående möte, oktobermötet, fick 4.25

 Föregående möte, oktobermötet, fick 4.63



Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Under mötet"  
• Bra möte!

Andra kommentarer?
• Ljunglöfska är bra som vanligt. God mat. 
• Ett helt igenom bra möte. Passet med Lisa utmärkt. Toppenstart med Anna"
• Ljunglöfska är fint. Det är lugnt, bekvämt, god mat. 
• Bra!
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